
Prezes NRA: większość zmian odbywa się
bezrefleksyjnie
W dzisiejszej "Rzeczpospolitej" ukazał się wywiad z adw. Jackiem Trelą, prezesem
Naczelnej Rady Adwokackiej na temat reformy sądownictwa.

- (…) ciężko liczyć na refleksję ze strony organów władzy publicznej. Od dawna większość zmian
odbywa się bezrefleksyjnie. Kiedy patrzę na reformę wymiaru sprawiedliwości i widzę co najmniej
kilka zmian niekonstytucyjnych, to myślę, że prezydent powinien się temu ostro sprzeciwić. –
stwierdza prezes NRA.

czytaj cały wywiad
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